
 

Møte 5 - 06.01.21  
Tilstede: Jonas, Eyvor, Jo Petter, Anna, Liv Johanne, Sanna og Silje 
 
Fargekode: 

Rød Oppgaver 

Grønn Kommentarer underveis i møtet 

Blå Konklusjon 

 
 
Innsjekk:  
 
Ris/ros:  
 

- Styret har fått ros for god dømmekraft 
- Styret har fått ros for å finne på andre arrangementer i en annerledes periode 

 
- Styret har fått spørsmål om det er mulig å arrangere et påskebord? 

- Svar: Må se an smittesituasjon og kollisjon med andre tradisjonsrike 
arrangementer. Det kan være en mulighet for påskebord og skal bli tatt 
videre opp i Arrkom 

 
Oppgaver fra forrige møte 
 

 
 

 
Prioriterte saker: 

● Tilgjengelighet 
○ Styret sjekker Slack en gang i døgnet 

Oppgave Hvem? Utført? 

Hvordan legge ting inn på nettsiden? 
Bestillingssystem? 

Liv Johanne Nei 

Hvordan kan styret bli mer synlig? Alle Ja 

Overgang Vipps til iZettle Magnus Ja 

Finne ut om det er mulighet for å lage en plan B 
avtale med Ranheim angående Krabbe 

Silje Ja 

Finne ut om det er Bedriftene eller V&A som skal 
sponse mat på VIVO junior 

Sanna og Magnus Ja 



 

○ Under eksamensperioden kan det gå tre dager mellom hver gang Slack 
sjekkes 

 
● Smittesituasjon 

○ Smittesituasjon i Trondheim: 
https://www.trondheim.kommune.no/aktuelt/korona-samleside/disse-koronare
glene--gjelder-i-trondheim/  

■ Retningslinjer for Trondheim:  
● “Sosiale kontakter skal begrenses til 10 personer per uke. 

Gjelder ikke kontakter i egen husstand og kontakter i 
arbeidssituasjoner.” 

- Styret telles ikke som “kontakter i arbeidssituasjoner.” 
● “Det er innført krav om to meters avstand mellom deltagere 

under fysisk aktivitet på treningssentre, fysikalske institutt etc.” 
○ Nasjonale regler og anbefalinger: 

https://www.regjeringen.no/no/aktuelt/innforer-flere-nasjonale-smitteverntiltak/
id2826466/  

■ Anbefalinger 
● “Unngå å ha gjester i hjemmet. Vent 14 dager med private 

besøk. Aleneboende kan ha besøk eller gå på besøk med én 
til to faste venner eller til en fast husstand.” 

● “Arrangementer anbefales utsatt til etter 18. januar.” 
● “Alle organiserte fritidsaktiviteter, idrettsaktiviteter, 

kulturarrangementer og livssynssamlinger innendørs, 
anbefales utsatt til etter 18. januar.” 

● “All undervisning og alle planlagte arrangementer ved 
universiteter, høgskoler og fagskoler blir digitale frem til 18. 
januar.” 

● “ [Idrett] Utendørs aktiviteter kan gjennomføres dersom det er 
mulig å holde god avstand.” 

■ Regler: 
● “Maksimalt fem personer på private sammenkomster utenfor 

eget hjem, som for eksempel en bursdag i leid lokale.” 
● “Maksimalt ti personer på innendørs idrettsarrangement, 

kulturarrangement, seminarer, livssynssamlinger, seremonier 
mv., likevel 200 personer hvor alle i publikum sitter i 
fastmonterte seter.” 

● “De fleste av disse arrangementene vil uansett ikke være i tråd 
med nasjonale anbefalinger og bør derfor utsettes eller 
avlyses.” 
 

○ Hva betyr dette for linjeforeningens drift i Januar? 
■ Kontoret 

● Holdes stengt for alle. 
● Kun lov til å hente nødvendige ting. 
● Ikke lov til å arbeide der selv om det er arbeid for 

linjeforeningen.  
■ Innendørs fysiske arrangementer 

https://www.trondheim.kommune.no/aktuelt/korona-samleside/disse-koronareglene--gjelder-i-trondheim/
https://www.trondheim.kommune.no/aktuelt/korona-samleside/disse-koronareglene--gjelder-i-trondheim/
https://www.regjeringen.no/no/aktuelt/innforer-flere-nasjonale-smitteverntiltak/id2826466/
https://www.regjeringen.no/no/aktuelt/innforer-flere-nasjonale-smitteverntiltak/id2826466/


 

● Vil ikke arrangeres 
■ Utendørs fysiske arrangementer 

● Vil ikke arrangeres 
■ Krabbefest 

● Er uansvarlig å gjennomføre i dagens situasjon 
● Krabbefest blir avlyst 

■ Alumnikveld 
● Er uansvarlig å gjennomføre i dagens situasjon 
● Vanskelig å få til over internett 

■ Arrangementer på tvers av linjeforeninger 
● Arrangeres ikke dette semesteret, fordi vi ønsker ikke å spre 

smitte mellom ulike linjeforeninger 
■ Mottak av internasjonale studenter 

● Faddersjef/masterfaddersjef tar ansvar 
● Kan ha et digitalt oppstart arrangement på engelsk for 

internasjonale studenter, ellers er de velkomne til alle andre 
arrangementer som linjeforeningen arrangerer.  

■ Undergruppeaktivitet 
● Hovedstyret fraråder fysisk aktivitet  

■ Digitale arrangementer 
● Send ut et interesseskjema for hva linjeforeningen kunne tenke 

seg å ha som digitale arrangementer.  
 
 
Komiteer (oppdatering): 

● Leder:  
○ Nytt semester, Eyvor vil minne om at vi er organisasjonens representanter 

utad og vi ønsker å bli tatt seriøst. 
■ Språkbruk: sjekk alltid en ekstra gang, unngå “uformelle/useriøse” 

formuleringer 
■ Epost: kan ta bort “det viktigste er å elske hverandre” i signaturen for 

seriøse e-poster. NB: husk å sette styret på kopi eller blindkopi der 
det er aktuelt 

 
● Kasserer: 

○ iZettle er klart.  
■ Man må inn på nettsiden for å kjøpe produkter.  
■ Betales med vipps eller kort  

 
● Nestleder: 

○ Det jobbes med undergrupper. 
■ Oversikt over kontaktpersonene for de ulike undergruppene. 
■ Hvordan få tak i undergrupper. 
■ Få oppdatert undergrupper@volvox.no 
■ Få på plass et system der undergrupper oppdaterer kontaktinfo osv. 

etterhvert som styrene byttes ut. 
■ Slack fungerer dårlig som kommunikasjonsplattform. 



 

● Forslag: Facebook eller spør undergruppelederne 
○ Har begynt så smått å tenke på Stormøtet. 
○ Påpeker en feil i vedtektene §4.1.4 sammenlignet med årsmøteprotokollen. 

 
● Faddersjef:  

○ Søkt om studenterhytta til fadderuka. 
○ Alternativ til Åre-/Oppdalstur: 

■ Aktivitetsdag i Bymarka 
● Avlyser aktivitetsdagen 

■ Dagstur til Vassfjellet Slalomsenter 
● Smittevern og avstand bør kunne opprettholdes greit mens vi 

er der, men bussturen dit kan bli en utfordring mtp smittevern. 
Kan høre med Torleifs bussreiser om hvilken kapasitet 
bussene har for tiden. Munnbind blir uansett et krav. 

● Vi kan ta kontakt med Vassfjellet og prøve å få til grupperabatt. 
Uansett greit å avtale når vi kommer, for redusert kapasitet på 
heisene kan muligens føre til kø. 

● Kan be om et eget avsatt lunsjområde, evt også med en avtale 
om servering, med oppmerkede sitteplasser med god nok 
avstand. 

● Avventer mtp smittesituasjon. Trenger ikke være Faddersjef 
som arrangerer det.  

 
● Arrkom: 

○ Krabbefest 
■ Krabbe avlyses 
■ Riddernominasjoner 

● Eyvor hører med stormester 
■ Alternativ Krabbe 

● Silje ser på muligheter for et digitalt Krabbe 
○ Vinter-OL 

■ Anses som gjennomførbart 
■ Slutten av februar/starten av mars  
■ Må sette vin et par uker før  

○ Påskebord 
■ Påsken er i uke 13 
■ Kan kollidere med vårfest 
■ Arrangementet skal diskuteres videre innad i Arrkom 

 
● Bedkom: 

○ Blæste stillingsutlysning Orakeltjenesten 
○ Alumini blir avlyst 
○ Hører med Ivana med VIVO Jr.  

 
● Nukleomedia: 

○ Bruke kalenderen på nettsiden mer aktivt. 
○ Bruke instagram for å synliggjøre styret 



 

 
● Kjelleren: 

○ Ikke noe nytt, holder fortsatt stengt 
 

● Sekretær: 
○ I eksamenstiden fikk KontorKom gjennomført flere arrangementer 
○ Tiden fremover må preges av nytenkning og digitale løsninger 

 
 
Undergrupper (oppdatering): 

- Bumblebeats: Vi har mistet en pappeske med ledninger og en mikrofon. Mener den 
lå på lageret når vi måtte slutte å øve i våres, den ble ikke funnet under 
lager-ryddingen for en stund siden. Har noen sett den? 

- Ingen i HS har sett ledningene til Bumblebeats, men saken skal bli tatt med 
videre til andre linjeforeninger som deler samme lager.  

- InVitro: Har Volvox noen forsikringer som også gjelder undergrupper? Hadde f.eks 
vært kjekt å hatt forsikring på utstyr verdt 12000kr. Ellers; plass på lageret; kan vi få 
oppmerket egen plass til InVitro til neste år? 

- Forsikring må Magnus se på.  
- Lagerplass for InVitro blir sett på ved neste lagerrydding.  

- Revyen: 
- Shanglelauget: 
- Trollkom:  
- Vokalium: 
- V&AIL: 
- Spanskymisten: 
- SkeiV&A:  

 
Eventuelt:. 

- Referater 
- Holde referatene kortere og mer lettlest.  

 
Oppgaver til neste møte 
 
Oppgave Hvem? Utført? 

Hvordan legge ting inn på nettsiden? 
Bestillingssystem? 

Liv Johanne  

Sende ut info til medlemmer om drift i januar og 
avlyst Krabbe 

Eyvor/Silje  

Forteller at vi avlyser Krabbe for riddere, mat og 
lokaler 

Silje  

Mottak av internasjonale studenter Anna/Thomas  

Snakket med Brage om betaling på nett Magnus  

https://docs.google.com/document/d/1Lr1Bl4EXQnMxqU7GQQwS-1UxZKSEwS8cy8UoStgzRBY/edit?fbclid=IwAR1ChIGvJwUYQHG_p9J5LPOjWMtKCE5g2qSvZRxxQ7rcLVQcEcNjebr7uRE


 

 
 
Konstruktiv møtekritikk: 
Vanskelig å tolke kroppsspråk på zoom 
Diggerunde: 
 

Ta kontakt med andre linjeforeninger for å høre om 
noen har fått med seg mikrofon og ledninger som 
tilhører Bumblebeats.  

Eyvor  

Fortsette det gode arbeidet med å holde styr på 
undergruppene 

Jonas  

Rette på vedtekten §4.1.4 Eyvor  

Hør med stormester for riddernominasjoner og 
riddersermoni 

Eyvor  

Blæste stillingsutlysning til Orakeltjenesten Sanna  

Avlyse Alumnikveld (gi info til alumnier) Sanna (Kine)  

Avklare om/hvordan VIVO Jr gjennomføres, spesielt 
mtp leie av auditorium 

Sanna (Ivana), Eyvor  

Finne ut hvordan Arrkom skal få satt vin til vinter OL Silje  

Finne ut om Arrkom er interessert i å lage digitalt 
Krabbe og et påskebord 

Silje  

Få Brage til å oppdatere styrebildene på nettsiden Liv Johanne  

Organisere insta-takeover for styret, på V&A sin insta Liv Johanne  

Forsikring til InVitro Jonas/Magnus  


